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GÜNDEM MADDELERİ 
1. Kurul faaliyetleri kapsamında yapılacakların gözden geçirilmesi 
 
 

2.  
   

KAPSAM 
1- Ders programlarına yoğunlaşılması gerekliliği görüşülerek, programların UÇEP’e 

uygunluğunun anabilim dallarınca değerlendirmesi sürecini başlatmak için henüz resmi bir 
yazı yazılmadığı, önümüzdeki hafta yazılarak anabilim dallarına değerlendirmek için 1 aylık 
bir süre verilmesinin uygunluğuna karar verildi. 

 2- Anatomi Anabilim Dalının Genel Cerrahi, Nöroloji, Beyin ve Sinir Cerrahi ve Kulak Burun 
Boğaz Hastalıkları ve Baş Boyun Cerrahi Ana Bilim Dalları bölümlerinde anatomi derslerini 
programa ekleme tekliflerinin dikey entegrasyon açısından uygunluğuna ve eklenmesi 
öngörülen derslerin programda yer alış şeklinin ilgili anabilim dalları ile görüşülerek karara 
bağlanmasının uygun olacağına karar verildi. Web sayfasında yer alan ders programlarından 
Dönem 6 ders programlarının detaylandırılması gerektiğine karar verildi. Örneğin hasta başı 
visit yerine, o vizitte hangi konu üzerine konuşulacağının detaylandırılması gerektiği, ders 
ücret formunda bu derslerin zaten detaylı yer aldığı ve düzenleme sırasında bu formlardan 

l l bil ği ö ü üldü  

 
3- Intern karnelerinin revizyonunun gerekli olduğuna karar verildi. 

 
4- Bazı öğrencilerin kaldıkları stajlarla ilgili yaz okulu açılması isteği görüşüldü. Yaz okulu açmak 

için belli kriterlerin olduğu, bunun için ilgili öğretim üyesinin veya anabilim dalının yaz okulu 
açmak istemesi, programa en az 50 öğrencinin kayıt olması ve bütünlemeden sonra yaz 
döneminde kalan sürenin programın uygulanması için yeterli süreyi tanıması gerektiği, yaz 
okulunun başarılı öğrencileri ödüllendirmek ve erken okulu bitirebilmelerini sağlamak amaçlı 
olduğu, burada ise başarısız öğrencilere yönelik bir uygulama şeklinde amacından sapacağı, 
bir fakülte dışında başka tıp fakültelerinde örneğinin bulunmadığı görüşülerek, yaz okulu 
açmanın hem uygun hem de uygulanabilir olmadığına karar verildi. 

 5- Dönem 1, 2 ve 3’lerde yoklamaların elektronik sistemle alınma çalışmalarının devam ettiği 
bilgisi paylaşıldı. Çalışmaların bitiminde ders programlarına göre yoklamanın alınabileceği 
bilgisi verildi.  

 6- Yeni açılmak istenen derslerde (ÖÇM’ler dahil) mutlaka Ders Açma Formu’nun doldurulması 
gerektiği bilgisi paylaşıldı.  

 
7- Dönem 6 ders programında staj haftaları toplandığında toplam 48 haftaya karşılık geldiği, 

ancak programın ayın 1’I itibariyle başlatılmasının ve hafta temelinde değil ay temelinde 
yürütülmesinin 4 haftalık bir kayba neden olduğu görüşüldü. Dönem 6 programının hafta 
bazında yapılmasına karar verildi. Bazı seçmeli bölümlerin devamlı inter talepleri olduğu 
bunu karşılamak için program üzerinde çalışılmasına karar verildi. 

 8- İlk Acil Yardım AD tarafından, intern programında internlerin 1 ay Şehir Hastanesi’nde staj 
aldığı, zaman zaman yürütmeyle ilgili sorunlar (yemek verilmemesi, yoklamalar vb. Gibi) 
yaşanabildiği, şimdilik ikili ilişkilerle çözüm bulunduğu bilgisi verildi. Sahada yapılan 
eğitimlerin toplum öncelikli sağlık sorunlarına odaklanmak, göreve başladıklarında çalışma 
koşullarına uygun eğitim almalarını sağlamak ve üniversite dışında vaka görmeyi sağlamak 
adına önemli ve vazgeçilmez olduğu görüşüldü. 

 
 



9- Dönem 3’de bazı öğrencilerin ÖÇM ve proje derslerini seçmeyi dönem başında unuttuğu, 
dönemin sonuna gelindiğinde finale girememe durumuyla karşı karşıya kaldığı, öğrenci işleri 
birimi tarafından bu durumun dikkatle takip edildiği, gerekli durumlarda öğrencilere 
bilgilendirme yapıldığı, ancak nadir de olsa bu tür durumların yaşanabildiği bilgisi verildi.  

 
10- Danışmanlık sisteminde işleyişte öğrencilerin danışmanlarıyla iletişime geçmemeleri halinde 

aksaklıklar yaşandığı, bunun çözümünün öğrencinin danışmanıyla görüştükten sonra 
onaylanacak bir program olduğu, daha önce ders seçimlerinde danışman öğretim üyesi 
onayı olduğu ancak öğretim üyesinin gereksiz iş yükünü artırdığı gerekçesiyle kaldırıldığı, 
buna benzer bir sistem getirilebileceği ancak bunun yapılabilmesi için  Eğitim Öğretim 
Yönergesi’nin değiştirilmesi gerektiği görüşüldü. 

 11- Daha önce Dönem 3’te dersi olan öğretim üyelerine öncesinde mesaj gelerek hatırlatma 
yapıldığı ancak bu yıl bu hatırlatmanın yapılmadığı görüşüldü. Yoklama ile ilgili sistem 
üzerinde çalışmalar tamamlandığında bu konunun da çözüleceği bilgisi verildi.  

 
12- Fakültemizden emekli olan öğretim üyelerinin fakülteyi ziyaretleri sırasında kendilerini 

yabancı hissetmemeleri için Emekli Öğretim Üyesi odası oluşturulabileceği görüşüldü.  
 Tıp Fakültesi Mezuniyet Öncesi Tıp Eğitim 

Kurulu 
Kullanıcı Eylemi 

Prof. Dr. Nilgün Şenol Katıldı 
 
 
 

Doç. Dr. Sabriye Ercan Katıldı 

Doç. Dr. Mehtap Savran Katıldı 

Eğitim Öğretim Başkoordinatörlüğü  

Prof. Dr. Mekin Sezik Katılmadı 

Prof.Dr.Halil AŞCI Katıldı 

Dönem 1 Koordinatörlüğü  

Doç. Dr. Kuyaş HEKİMLER ÖZTÜRK Katılmadı 

Dr. Öğr. Üyesi Halil ÖZBAŞ Katıldı 

Dr. Öğr. Üyesi M. Yusuf TEPEBAŞI Katılmadı 

Dönem 2 Koordinatörlüğü  

Prof. Dr. Mustafa SAYGIN Katıldı 

Doç. Dr. Rahime ASLANKOÇ Katıldı 

Doç. Dr. Server YAĞCI Katılmadı 

  

Dönem 3 Koordinatörlüğü  

Doç. Dr. Fatma Nihan CANKARA Katılmadı 

Dr. Öğr. Üyesi Cennet AK Katılmadı 

Dr. Öğr. Üyesi Ümran AYDEMİR SEZER Katıldı 

Dönem 4 Koordinatörlüğü  



Doç. Dr. Ali BAĞCI Katıldı 

Doç. Dr. Alparslan MERDİN Katıldı 

Dr. Öğr. Üyesi İsa SÖZEN Katılmadı 

Dönem 5 Koordinatörlüğü  

Dr. Öğr. Üyesi Süleyman Emre AKIN Katıldı 

Dr. Öğr. Üyesi Ahmet BİNDAL Katılmadı 

Dr. Öğr. Üyesi Furkan Çağrı OĞUZLAR Katıldı 

Dönem 6 Koordinatörlüğü  

Doç.Dr. Filiz ALKAYA SÖNMEZ Katıldı 

Doç.Dr. Demircan ÖZBALCI Katılmadı 

Dr.Öğr.Üyesi Girayhan ÇELİK Katıldı 

Halk Sağlığı Ana Bilim Dalı  

Prof.Dr. Ersin USKUN Katıldı 

Tıp Eğitimi ve Bilişimi Anabilim Dalı  

Doç.Dr.  M.İnci BAŞER KOLCU Katılmadı 

Dr.Öğr.Üyesi Giray KOLCU Katıldı 

Öğrenci Temsilcileri  
Dönem 1 Temsilcisi Katıldı 
Dönem 2 Temsilcisi Katıldı 

Dönem 3 Temsilcisi Katılmadı 

Dönem 4 Temsilcisi Katılmadı 

Dönem 5 Temsilcisi Katıldı 

Dönem 6 Temsilcisi Katılmadı 

Kurul Sekreteri: Musa AKAN Katıldı 

  

  
 

İmza föyüne KVKK kapsamında yer verilememiştir. Talep edilmesi halinde yardımcı olunacaktır. 

 


